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Protokoll 2024-09-18 

Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 

Närvarande ledamöter; 
Mats Hellberg (SPF) 
Sievert Balkeståhl (PRO) 
Anja Heinonen (PRO) 
Eddie Bervelin (PRO) 
Kristina Friberg (SPF) 
Åke Stöckel (SPF) 
Yvonne Zettergren (SPF) 
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Närvarande tjänstemän: 
Linda Lantz, Enhetschef Utvecklingsenheten 
Venos Taki, Verksamhetsutvecklare Utvecklingsenheten 
 

Protokollet justerat: 
2024-09-19 

Dagordning 

1. Sammanträdet öppnas  

Ordförande hälsar alla välkomna. 

2. Val av justerare 

Mats Hellberg  

Sievert Balkeståhl 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes 240918 

4. Föregående protokoll  

Rådet godkände föregående protokoll och lägger dessa till 
handlingarna.  
 
5. Information från förvaltningen 

 Information 
- Info från Maria Wenderlöf (enhetschef servicehus och 

mötesplatser). Ombokas till nästa rådssammanträde. 
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- Ny stadsdelsdirektör Toni Mellbom. Tillträder den 2 
oktober 2024. Förvaltningsarbetet avseende det 
ekonomiska underskottet är ett pågående arbete där 
samtliga avdelningar har en plan för detta. 
 

- Avdelningen äldre, funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri har träffat majoriteten. Närvarande var 
avdelningschef Ingrid Brännström, enhetschef för 
hemtjänst, Karoliina Rajasalo och enhetschef Linda 
Lantz från utvecklingsenheten. Syftet med mötet var att 
gå igenom de sex lex Sarah som inkommit till 
hemtjänsten under en tidsperiod på nio månader. 
Information om ärendena, hur man arbetar med lex 
Sarah och hur avdelningens enheter arbetar med att 
följa upp åtgärder inom enheten. 
 

- Internationella anhörigveckan med gediget program och 
aktiviteter startar den 30 september och pågår till den 6 
oktober. 

 
- Nya anhörigstödsbroschyren med uppdaterade 

kontaktuppgifter. För information och spridning.  
 

- Info gällande synpunkter och arbetet framåt med 
Husbys nya utegym (stabsenheten). I april besökte 
stabsenheten Moa Edin och Julia Böhler 
pensionärsrådets sammanträde och besökte råden och 
olika verksamheter. Två workshops genomfördes. 
Synpunkter insamlats och de medskick pensionärsrådet 
hade var skydd för solen, säkerhet när man tränar, inget 
stock-gym, ställbara och lätta vikter. Möjlighet att kunna 
sitta ner vid parkbänk samt toalett i anslutning till 
utegymmet. Samtliga synpunkter har tagits in i 
planeringen av utegymmet och det fortsatta arbetet. 
Frågan om utbyggnad av toalett har omprövats då det 
finns toaletter i närheten av utegymmet. Det fortsatta 
arbetet är att beställningsunderlag skickas till 
leverantörer. Planen är att det ska vara klart innan 
årsskiftet och mer information kommer att komma.  
 

- Presidieträff den 26 september klockan 16-17: Frågor till 
möte med gruppledarna förbereds inför mötet den 26 
september.  
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6. Ärenden till nästa nämndsammanträde  
Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 

Punkt 5 – Tertialrapporteringen. Rådet menar att lösningen på 
underskotten inte är att spara in. Kommunfullmäktiges indikator om 
andel nöjda omsorgstagare inom hemtjänsten behöver tydliggöras. 
Årsmålet för antal besök på mötesplatserna kan vara något högt 
utifrån att mätningar av besöksantal skett olika i de tidigare 
förvaltningarna. Det finns därmed en risk att vi inte når årsmålet 
men vi har haft ett högt besöksantal även för sommarens 
aktiviteter. 
 

Punkt 18 – Avseende motion utan onödig byråkrati. Rådet ställer 
sig bakom förvaltningens svar på remiss till kommunstyrelsen. 

Medborgarförslaget avseende skollunch till äldre. Rådet tillstyrker 
förslaget och ställer sig starkt bakom medborgarförslaget.  

 
7. Protokoll från KPR 

Rådet har tagit del av protokollet och har inga kommentarer på 
senaste protokollet. 
 
8. Övriga frågor 

 
 Lokalfrågor:  

Hur går det med blåhuset? Förvaltningen tittar på den 
lokalmässigt. Alternativ till lokal finns inte i dagsläget.  

 Trygghetsvandringar – Venos stämmer av frågan. Rådet 
önskar få protokollen från trygghetsvandringar och önskar 
säkerställa att trygghetsvandringar kommer att göras i 
Spånga..  

 Flextrafiken är problematiskt inom stadsdelarna. Svårt att ta 
sig runt. Hur sker kollektivtrafiken med flexbussarna inom 
stadsdelarna. Förslag ifrån rådet att ha möte med SL.  

 Förslag om skollunch. Rådet är positiva till 
medborgarförslaget.  

 Matlyftet – Information om vilka aktiviteter som görs på 
mötesplatserna. Hälsoveckan, dietister berättar om 
näringsrik kost.  
 

9. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. Nästa möte är planerat till den 16 
oktober 

10. Bilagor 
 
1. Ett nytt utegym i Husby – en återkoppling till 

pensionärsrådet den 18 september 2024 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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